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Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  ze  wspólnie  odbytego  posiedzenia  Komisji  Rolnictwa

i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku,  które  odbyło

się w dniu 24 stycznia 2018 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

(...)

Radny Zbigniew Piotrowski powiedział, że w dniu wczorajszym wyjeżdżał z ulicy od dąbeckich

bolków i skręcając w prawo w stronę ulicy Wyrzyskiej  miał pierwszeństwo, a kierowca jadący

od  piekarni  wyjechał  i  później  miał  pretensje.  W związku  z  tym  radny  poprosił  o  podejście

do  tematu  oznakowania  ulic  bardzo  poważnie,  aby  została  stworzona  organizacja  ruchu,  albo

pościągać pozostałe znaki żeby obowiązywał ruch prawostronny. Natomiast teraz jest tak, iż 75%

ulic ma oznakowanie, a 25% nie ma. 

Radny Leszek Matuszewski powiedział, że na Praczu przy zjeździe również nie ma znaku i nie

wiadomo jak się zachować. Następnie radny powiedział, że w ubiegłym roku w miesiącu sierpniu

składał prośbę mieszkańców o zamontowanie zwalniacza na ulicy Różanej.  

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział,  że należy wskazać miejsce,  aby

mieszkańcy nie mieli pretensji o powstające drgania. 
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